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Vážení investoři, vážení obchodní partneři,  

je mi potěšením uvést další výroční zprávu fondu Thein Private 
Equity SICAV, podfondu Industry, za období druhé poloviny roku 
2023 a první poloviny roku 2024. 

Toto období bylo opět časem velkých výzev i příležitostí, kdy se 
náš průmyslový fond musel adaptovat na dynamicky se měnící 
tržní podmínky. Jedním z pozitivních faktorů, které ovlivnily naše 
operace, bylo postupné snižování úrokových sazeb, které přineslo 
určitou úlevu ve financování projektů a investic. Na druhé straně, 
globální prostředí zůstává silně ovlivněno geopolitickou nejistotou, 
což vedlo k obtížně předvídatelným tržním podmínkám, zejména 
na našich hlavních trzích v regionu DACH (Německo, Rakousko, 
Švýcarsko).

Výkon ekonomik těchto zemí, které jsou tradičně pilířem naše-
ho odbytu, byl v uplynulém období pod značným tlakem. Snížení 
průmyslové produkce a zpomalující růst v těchto klíčových oblas-
tech přinesly nové výzvy, na které jsme museli flexibilně reagovat. 
Přesto zůstáváme optimističtí a věříme, že kroky, které jsme pod-
nikli zejména v nákladové struktuře, nám umožní nejen udržet naši 
pozici, ale i nadále růst.

Naše strategie zaměřená na inovace a investice do technologických 
řešení, která reflektují budoucnost dopravy a udržitelné mobility, 
je základem našeho dalšího rozvoje. Nadále jsme odhodláni posi-
lovat naši pozici v oblasti železniční dopravy a výroby kolejových 
vozidel prostřednictvím modernizace, automatizace a využívání 
environmentálně přívětivých technologií.

Na konci roku 2023 jsme rozšířili naše portfolio o nový segment 
výroby – slévárenství hliníku, prostřednictvím akvizice společnosti 

Top Alulit. Tato strategická akvizice nás posouvá do nových prů-
myslových odvětví, přičemž zůstáváme věrni našemu zaměření na 
železniční průmysl. Top Alulit nejenže dodává špičkové hliníkové 
komponenty pro železniční sektor, ale rovněž významně přispívá 
k leteckému a automobilovému průmyslu, kde má zavedené po-
stavení. Jejich zákazníci zahrnují nejen evropské trhy, ale i klíčové 
globální hráče v USA, Japonsku a dalších regionech.

Tato akvizice výrazně rozšiřuje naše výrobní schopnosti a posiluje 
naši pozici v oblasti dodavatelského řetězce. Navíc nyní aktivně usi-
lujeme o vstup do segmentu „zelené“ energetiky, kde vidíme velký 
potenciál pro budoucí růst a synergii s naší novou společností. Top 
Alulit se tak stává nedílnou součástí našeho portfolia a dokonale 
zapadá do naší dlouhodobé strategie diverzifikace a rozvoje.

Na závěr bych rád poděkoval všem našim partnerům, investorům 
a zaměstnancům za jejich podporu a spolupráci během tohoto 
náročného období. Díky vaší práci a odhodlání můžeme nadále 
přispívat k rozvoji průmyslu a plnit náš závazek vůči udržitelné 
budoucnosti.

Děkuji vám za pozornost a těším se na společné úspěchy v nad-
cházejícím roce.

        Tomáš Budník  
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Stavíme na inovacích, tradici a rodinných hodno-
tách – v takovém duchu budujeme i naše port-
folio. Zaměřujeme se na investice do tradičního 
sektoru strojírenství, zejména v oblasti železnič-
ní dopravy, energetiky, chemického a zpracova-
telského průmyslu. Thein Private Equity SICAV, 
podfond Industry, je investiční fond s long-term 
private capital strategií, která staví na konceptu 
„Buy and Hold“. Tento přístup nám umožňuje 
plně rozvinout potenciál společností a zaměřit 
se na dlouhodobý růst a udržitelné zhodnocová-
ní. Díky tomu mohou naši investoři těžit z hlub-
šího zapojení do strategického směřování port-
foliových společností i vyšší pravděpodobnosti 
dosažení atraktivních výnosů v delším časovém 
horizontu. Zákazníkům přinášíme zkušenosti 
a silnou synergii stabilních a prověřených firem.

Aktivní 
vedení

 
Akvizicí 100% kontrolního podílu 

společnosti přebíráme aktivní strategické 
vedení, přičemž respektujeme kulturu 
společnosti, její hodnoty a předchozí 

úspěchy.

Dlouhodobé 
partnerství

 
Naše portfoliové společnosti jsou zároveň 

našimi partnery, se kterými sdílíme 
dlouhodobou obchodní vizi.

Unikátnost 

 
Budujeme portfolio ze společností, které 
se vzájemně doplňují, a vytváříme širokou 
nabídku projektů a služeb v průmyslovém 

prostředí.

Koncept  
Industry 4.0

 
Díky partnerství s Thein Digital zavádíme 

moderní IT do řízení výroby a aktivně 
nasazujeme koncept Industry 4.0.

Nákladové 
synergie

 
Naším cílem je integrace společností do 
jedné skupiny diverzifikované v několika 
odvětvích zaměřených na zakázkovou 
a malosériovou výrobu, která bude 

schopna využívat společný nákup, prodej 
a veškeré podpůrné funkce.

O krok 
napřed

 
Vidíme příležitosti, které majitelé firem 
často opomíjejí. Máme finanční zdroje, 

expertízu a zkušenosti, které nám 
umožňují je naplno využít a stát se 

předním hráčem v oboru.
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„Známe potřeby našich firem i investorů  
a věříme v osobní přístup ke každému z nich.“ 
— Tomáš Budník, Founder & Managing Partner

Statutární orgán představenstva
AMISTA investiční společnost, a.s.
IČ: 274 37 558
Sokolovská 700/113a, 186 00 Praha 8
amista@amista.cz
+420 226 233 110

Thein Services s.r.o.
100 %

Ponec s.r.o.
100 %

Thein Private Equity  
SICAV a.s.,  

podfond Industry

Hydrogenic 
Technology s.r.o.

100 %

Cotring s.r.o.

Lokorent 
Services s.r.o.

100 %

Železniční 
dodavatelská s.r.o. TOP Aluit s.r.o.

Thein Private Equity  
SICAV a.s.

Členové dozorčí rady
Ing. Tomáš Budník

SPV Cotring s.r.o.
100 %

SPV Železniční s.r.o.
100 %

SPV Topal s.r.o.
100 %
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Naše vize
Inovujeme, posouváme hranice, propojujeme 

odvětví a udržujeme české know-how v českých 
rukách.

Naše strategie
Budujeme portfolio ze strojírenských společností, 
které se vzájemně doplňují.  Využíváním synergií 

mezi komplementárními firmami stavíme 
komplexní ekosystém servisu, produktů a služeb 

v klíčových průmyslových odvětvích.

Naše mise
Vyhledáváme a rozvíjíme inovační příležitosti, 

stavíme na preciznosti, expertíze a tradici mnoha 
rodinných firem, které jsou dnes součástí naší 

skupiny. Hledáme a nacházíme nové synergie mezi 
jednotlivými projekty.

„Podařilo se nám vybrat úspěšné, silné a perspektivní společnosti, které jsou schopny generovat 
růst a přidanou hodnotu pro své investory. Jejich výkonnost je velmi dobrá i navzdory okolním 

negativním vlivům. Výhled na další roky je také pozitivní, i s ohledem na očekávané snížení 
úrokových sazeb. Tato opatření mají potenciál podpořit ekonomický růst a investiční prostředí, 

což přináší další příležitosti pro růst a rozvoj firem v našem portfoliu.” 

— Filip Budník
Investiční ředitel Thein Industry
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Praha

Milovice
Nymburk

Benešov

Ivančice

TOP Aluit s.r.o. 
Společnost poskytující komplexní služby výroby hliníko-
vých odlitků od projekce a výroby licích forem a písko-
vých jader přes samotné lití hliníku až po finální apretace 
kovů a další dokončovací práce. K výrobě využívá gravi-
tační a nízkotlaké lití. Jako jediní v České republice vyu-
žívá technologii přímého a nepřímého Squeeze castingu.

Ponec s.r.o. 
Ponec je stabilní strojírenská výrobní společnost, která 
se primárně zaměřuje na zakázkovou výrobu strojních 
dílů třískovým obráběním kovů. Disponuje kvalitními vý-
robními prostředky a prostory, používá efektivní výrobní 
postupy. S týmem kvalifikovaných profesionálů nabízíme 
mnohaleté zkušenosti v oborech třískového obrábění 
kovů, výroby montážních celků a svařenců.

Cotring spol. s r.o.
Společnost Cotring má více než dvacet let zkušenos-
tí se zakázkovou výrobou lehkých i  těžkých svařenců 
z nerezu a konstrukčních ocelí. Zaměřuje se na výrobu 
komponentů pro kolejová vozidla a složitých svařenců 
z  nerezu, s  vysokými nároky na přesnost a  dokona-
lou kvalitu svarů. Kvalita výrobků firmy Cotring vybu-
dovala dlouholeté strategické partnerství se zákazníky 
v Německu, Švýcarsku a Rakousku, kterým dodává 90 % 
její produkce.

Lokorent Services s.r.o.
Společnost se zabývá dlouhodobým pronájmem loko-
motiv v České republice a Evropě. Jejím cílem je stát 
se významným partnerem pro evropskou železniční 
dopravu.  

Železniční dodavatelská s.r.o.
Železniční dodavatelská je jedním z nejvýznamnějších 
dodavatelů náhradních dílů určených pro opravy želez-
ničních kolejových vozidel a navazuje na více než padesá-
tiletou tradici v tomto oboru. Zabývá se ale i dodávkami 
náhradních dílů pro lokomotivy nedávno vyrobené nebo 
modernizované. 

hydrogenic.technology
Hydrogenic Technology s.r.o.
Společnost poskytující vodíkové technologie využíva-
ných v oblasti kolejové a silniční dopravy a dalších vodí-
kových aplikací.
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Naši klienti
Každý rok získáváme několik nových klientů a s těmi stávajícími udržujeme velmi dobré vztahy.  

Díky tomu se báze našich spokojených zákazníků stále rozrůstá. Toto jsou někteří z nich.
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2023 – červen 2024

  OBDOBÍ 2021–22 V ČÍSLECH A FAKTECH  

Očekávané PŘÍLEŽITOSTI 
A RŮST skupiny Thein Industry 
Letošní rok je pro Thein Industry ve zname-
ní rozvoje portfoliových společností a investic 
do nich, stejně jako rozvoje akvizičního plánu. 
Výhledově chce skupina soustředit své aktivity 
do oblasti energetiky a automotive. Díky akvizi-
ci společnosti Top Alulit došlo k navýšení počtu 
zaměstnanců na 230 osob.

230 + ZAMĚSTNANCŮ

TOP ALULIT 
Strategická akvizice 
pro komplexní servis
Thein Private Equity SICAV, podfond Industry, 
průmyslově zaměřená odnož investiční skupiny 
Thein, v prosinci 2023 dokončila akvizici české 

společnosti Top Alulit s.r.o. Tato strategická 
transakce posiluje portfolio skupiny o společ-
nost s  obratem více než 400 milionů korun 
a přibližně 180 zaměstnanců. Rozšiřujeme tak 
své služby v oblasti výroby hliníkových odlit-
ků a inteligentního obrábění s cílem efektivněji 
sloužit svým stávajícím i novým klientům. Tato 
expanze přináší navýšení kapacit i posílení od-
bornosti v oblasti výroby a zpracování.
Top Alulit s.r.o. se sídlem v Benešově u Prahy je 
profesionální slévárna hliníkových slitin, která již 
od roku 2005 poskytuje komplexní služby vý-
roby hliníkových odlitků od projekce a výroby 
licích forem a pískových jader přes samotné lití 
hliníku až po finální apretace kovů a další dokon-
čovací práce. Jako jediná společnost na českém 
trhu nabízí technologii Squeeze Casting, což je 
pokročilý proces slévání kovů, který kombinuje 
prvky klasického odlévání pod tlakem s výho-
dami vysoké rychlosti a tlaku. Výsledkem jsou 
vysoce kvalitní a přesné součástky, které jsou 
velmi pevné, přitom lehké a spolehlivé.

SQUEEZE CASTING  
Unikátní technologie
To, co Top Alulit odlišuje od konkurence, je ex-
kluzivní použití technologie přímého a nepřímé-
ho Squeeze Castingu, sofistikovaného procesu 
lití kovů nabízejícího nepřekonatelné výhody. 
Těmi jsou především vyšší mechanické vlastnos-
ti a významně vyšší vnitřní jakost dílů. Dosažená 
homogenita vnitřní struktury může výrazně po-
moci vyřešit nedostatky běžných dílů vyrábě-
ných konvenčním řešením vysokotlakého odlé-
vání hliníkových slitin. Z ekonomického hlediska 
představuje tento postup přesvědčivý argument 
srovnatelných nákladů na výrobek, ale výrazně 
nadřazenou kvalitou, čímž se stává preferova-
nou volbou pro různé průmyslové aplikace.

INVESTICE do technického 
rozvoje v TOP ALULIT
Aktivní rozpracované rozvojové projekty:
•  Centrální dávkování emulze do obráběcích 

strojů na obrobně

•  Řízený ohřev mezikusů nízkotlakého licího stroje
•  Dokončení modernizace RTG zařízení
•  Robotická kontrola závitů – díly pro zákazníka 

ADB Safegate
•  Výstavba vlastní fotovoltaické elektrárny

INVESTICE  
do strojního vybavení PONEC
Rozšiřujeme a  stále modernizujeme strojový 
park, aktuálně jde o tyto 2 stroje:
•  Mazak Variaxis i-700 neo
•  Bruska BUB 50/2000 CNC SIEMENS ONE 

Michal Vepřek nový  
PLANT MANAGER  
společností Ponec a Cotring
Na pozici Plant Managera pro společnos-
ti Ponec a Cotring nastoupil Michala Vepřek. 
Na starost má denní provoz, operativu a řízení 
těchto dvou společností spadajících do portfolia 
skupiny. 

 „Tato akvizice nám umožňuje zvýšit 
naši kapacitu a kompetence pro 

výrobu a zpracování, což pro nás 
spolu s pevným základem v oboru 

strojírenství a inovativním přístupem 
k vývoji produktů znamená, že získáme 

přístup k novým zákazníkům i trhům. 
Zvyšujeme tím i celkový obchodní 

potenciál Thein Industry.“ 

— Tomáš Budník 
Founder & Managing Partner
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2023 – červen 2024
Neustálý proces DIGITALIZACE
V  Thein Industry byl implementován nový 
HR software HRIS Pinya, který má za úkol 
zefektivnit správu personálních dat a procesů. 
Pinya je software od českých tvůrců, jež má 
široké využití v  evidenci všech důležitých dat 
o zaměstnancích.

VZDĚLÁVACÍ AKCE pro naše 
zaměstnance
Pro posílení konkurenceschopnosti firem musí 
být zvyšování kvalifikace zaměstnanců vnímán 
jako dlouhodobý proces. Přesně tím se řídíme 
v našich portfoliových společnostech. Naši ko-
legové se účastní velkého množství renomo-
vaných školení, díky nimž dosahují stále vyšší 
odbornosti ve svých oborech.  Získávání stále 
nových inovativních informací je klíčem našeho 
úspěchu, kterým prohlubujeme a stále zvyšu-
jeme technologické know-how našich kolegů. 
O všem píšeme na LinkedIn profilu.

Noví zákazníci a projekty
V Top Alulitu jsme získali několik nových pro-
jektů, jako například výroba dílů pro stávající zá-
kazníky Knorr Bremse a Bobcat 

Filip Budník  
na COLORS OF FINANCE
Investiční ředitel Thein Industry Filip Budník se 
účastnil panelové diskuze na prestižní konferenci 
Colors of Finance na téma „Výzvy a příležitosti 
distribuce FKI“. Mohli jsme se i osobně potkat na 
našem stánku, kde jsme aktivně představovali oba 
naše fondy. Příští rok tuto akci určitě zopakujeme.

Tomáš Budník  
v panelové diskuzi na MSV
V rámci Mezinárodního strojírenského veletrhu 
hovořil v panelové diskuzi Leaders talk zaklada-
tel skupiny Thein, Tomáš Budník, na téma „Role 
manažera v digitální době.“ Debatovalo se o di-
gitalizaci průmyslu, kybernetické bezpečnosti 
a došlo také na privátní 5G sítě.

Letní EVENT PRO INVESTORY
Pro naše současné i  budoucí investory jsme 
uspořádali v prostorách našich kanceláří a te-
rasy letní event, kde jsme představili stra-
tegii obou našich fondů. 1. česká Madame 
Champagne & Cognac, Tereza Franc hostům 
vyprávěla o světě Champagne a zároveň při-
pravila příjemnou ochutnávku. S velkou radostí 
jsme také pokřtili novou knížku „Život v době 
robotů“ od Dalibora Vavrušky, kterou jako sku-
pina podporujeme a ztotožňujeme se s myš-
lenkami a úvahami autora. 

Tomáš Budník v EBIZFORUM
Tomáš Budník vystoupil na 20. ročníku Ebizfora 
na téma „Vodík jako příležitost aneb jak nám 
může do budoucna pomoci...“ Neopakovatelná 
atmosféra, bohatý networking a rozsáhlý od-
borný program festivalu zaručuje bohatou účast 
návštěvníků z celé Evropy, těšilo nás, že jsme 
mohli být jeho součástí.

Milan Luňák jako speakt 
na MAGMA USERS MEETING
Mezinárodní setkání uživatelů softwaru 
MAGMASoft – Magma users Meeting se koná 
ve Frankfurktu nad Mohanem každé dva roky. 
Jako jediný vystupující z České republiky do-
stal letos prostor vedoucí technického rozvo-
je naší portfoliové společnosti Top Alulit Milan 
Luňák. Díky této příležitosti byla před více než 
100 odbornými účastníky prezentována tech-
nologie Squeeze casting.  
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Environmental
•  Implementace inteligentního systému pro monitoring 

řízení spotřeby výrobních zařízení i podpůrných 
technologií v našich výrobních závodech.

•  Optimalizací činnosti výrobních technologií jako 
je průmyslová vzduchotechnika a řízení osvětlení 
a vytápění je očekáváno snížení spotřeby energií a tím 
i uhlíkové stopy přibližně o 20 procent.

•  Optimalizace externí dopravy. 

•  Zavedli jsme systém pro sdílení parkovacích míst.

Social 
•  Digitalizujeme – využíváme nový jednotný online 

personální systém Odoo a docházkový systém Giriton.

•  Zavedli jsme pojištění odpovědnosti.

•  Průvodce firemní kulturou, který nese společné hodnoty 
celé skupiny Thein – udržitelnost, profesionalita, inovace 
a slušnost.

•  Nastavili jsme politiku HomeOffice, která přispívá ke 
slaďování pracovního a soukromého života.

•  Firemní dobrovolnictví organizované zároveň jako 
teambuilding zaměstnanců v neziskové organizaci Sue 
Ryder, jehož cílem bylo pomoci dané komunitě právě 
v naší lokalitě.

Governance 
 •  Dlouhodobě se zaměřujeme na digitalizaci procesů 

a podporu digitální transformace u našich portfoliových 
společností.

•  Zavedli jsme etický kodex definující etické jednání v rámci 
skupiny Thein Industry, jednotlivých společností i se 
zákazníky, dodavateli a partnery, dále jsme ustanovili etickou 
komisi a vytvořili anonymní schránku stížností.

•  Whistleblowing – zavedení možnosti podávání oznámení.

•  Byla zpracována analýza dopravy za jednotlivé společnosti 
Thein Industry za účelem optimalizace portfolia dodavatelů 
(preferováni budou dodavatelé s co nejnižší uhlíkovou 
stopou dopravy).

Věříme, že dodržování principů ESG je klíčovým předpokladem pro vytváření dlouhodobých hodnot v rapidně měnících se podmínkách 
dnešní doby a je neodmyslitelnou součástí odpovědného přístupu firem. Jsme odhodláni budovat silné základy pro udržitelný růst, který 

respektuje naše zaměstnance, komunity, ve kterých působíme a životní prostředí.
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Proč by si investoři měli 
vybrat právě fondy Thein?
Pokud se zajímáte o fondy kvalifi kova-
ných investorů, máte v Česku na výběr 
několik set možností. Existují investič-
ní fondy do nemovitostí, akcií či dlu-
hopisů a pak tu jsou investice, kterým 
se říká private equity. Nejsou dostup-
né běžnému občanovi, jsou určené pro 
kvalifi kované investory. Možná jsou 
rizikovější než běžné fondy, ale vždyc-
ky je to o tom, jak s tím rizikem doká-
žete pracovat. A naše fondy jsou právě 
private equity a jsou zaměřené hodně 
specializovaně: jeden na digitalizaci 
a IT, druhý na strojařinu.

V tom tkví jejich výjimečnost?
Když si uděláte průřez mezi fondy, zjis-
títe, že tolik specializovaných fondů 
tady moc není. Pokud věříte tomu, že IT 
a kybernetická bezpečnost nebo stro-
jařina mají unikátní potenciál, naše 
fondy nabízejí zajímavou alternativu 
k těm běžným, které investují do obvyk-
lých aktiv typu reality, akcie, dluhopisy. 
V první řadě jsme chtěli hledat příleži-
tosti v konsolidaci českého a slovenské-
ho ICT segmentu. Pořád se toho držíme 
a realizujeme strategii, kterou jsme si 
před pár lety nakreslili. Chceme propo-
jovat digitální technologie a průmysl.

Proč právě tahle symbióza?
Digitální technologie vnímáme jako 
soubor firem, znalostí a  dovednos-
tí, které mají pomáhat společnostem 
k tomu, aby se posouvaly. Je to hodně 
specifi cký obor a existuje několik mož-
ností, jak v něm podnikat. My jsme si 
vybrali tu variantu, že do toho dáme 
nejen vlastní peníze, ale najdeme i part-
nery. Tenhle fond je společným podni-
kem s J&T, což je signál pro investory, 
že za tím stojí silný partner. Zároveň 
dáváme prostor i menším, privátním 
investorům.

A strojařina?
Začínali jsme jako family o�  ce, pů-
vodně jsme ani ještě nebyli investič-
ní fond. Ovšem když jsme pak koupili 
prvních pár aktiv, zjistili jsme, že trh 
existuje a že jsou další možní zájemci 
o převzetí a dává smysl postavit stro-
jařskou skupinu. A protože naše zdroje 

byly limitované, rozhodli jsme se byz-
nys transformovat na private equity 
investiční fond a umožnit dalším inves-
torům vstoupit do toho příběhu a pod-
nikat s námi.

Pohybujete se jen na českém 
trhu, nebo i v zahraničí?
V obou fondech máme společnosti, kte-
ré mají domicil v České republice, ale 
oba fondy zároveň podnikají i jinde po 
Evropě a po celém světě. V průmyslové 
části jde víc než 50 procent produkce do 
zemí DACH: konkrétně v jedné z našich 
továren míří 80 procent produkce do 
zemí DACH nebo do USA. V digitální 
části máme zákazníky v celé střední 
a východní Evropě. Zajímáme se jen 
o funkční fi rmy, nekupujeme distre-
ssová aktiva nebo startupy.

Přijdou si u vás na své konzervativní 
i odvážnější investoři?
Každý fond má jinou investiční strate-
gii a horizont. Digitální fond je ekvity 
fond: snažíme se něco zkonsolidovat 
a na konci exitovat. Investiční horizont 
činí sedm či osm let, v tuhle chvíli jsme 
zhruba v polovině cyklu. Navíc pořád 
ještě hledáme akviziční příležitosti, 
abychom doplnili portfolio. Tenhle fond 
je pro investory, kteří vidí kratší hori-
zont. Možná je tam víc spekulace v tom, 
jak to dopadne, protože zásadní hodno-
ta téhle konsolidace bude až na konci.

A průmyslový fond?
To je investiční fond s dlouhodobou 
private equity strategií, která staví na 
konceptu Buy and Hold. Říkáme inves-
torům, že s námi můžou být tři roky 
nebo klidně deset patnáct let. Naší vizí 
není nakoupit fi rmy a prodat je, ale na-
koupit a rozvíjet. Pokud jste víc kon-
zervativní a očekáváte výnos kolem
10 procent, tak na tohle míříme v prů-
myslovém fondu. A pokud vás zajímají 
delší investice a ještě u toho chcete víc 
spekulovat, můžete jít do digitálního 
fondu.

Plánujete zůstat jen 
u těchto dvou fondů?
Zatím ano. S  tím, že pokud se v  bu-
doucnu najde smysluplný důvod nebo 
zajímavá příležitost, budeme o  tom 

přemýšlet. Naše jediná a vážená kon-
kurence, která v Čechách dělá průmysl, 
vytvořila fond průmyslových nemo-
vitostí – továren či hal. Připouštím, 
že tohle může být cesta do budoucna, 
protože když kupujeme výrobní pod-
niky, kupujeme je včetně infrastruktur 
a výrobních kapacit. Žádné konkrétní 
plány dneska nemáme, v téhle turbu-
lentní době není jednoduché se dívat 
do budoucna.

Nostalgický odkaz 
na první republiku

Taky si říkáte, proč právě Thein? Kde se 
tenhle název vzal? „Dostával jsem otázky, 
jestli to souvisí se zeleným čajem, který 
rád piju,“ usmívá se Tomáš Budník. „Je 
to příjmení rodinného příslušníka z větve 
mojí ženy.“ Historie Theinů sahá až do 
první republiky, byli mezi nimi právníci či 
umělci. „Prvorepublikové Československo 
bývalo průmyslovým tygrem. Vznikaly 
zajímavé nápady a proslulé značky, na což 
se snažíme odkázat,“ vysvětluje Budník.

I on sám má hodně nevšední životopis, 
začal podnikat hned po vysoké škole. 
Už jako elitní manažer pracoval pro 
investiční skupiny Penta či PPF, byl 
generálním ředitelem českého O2. „Když 
mi bylo padesát, zvažoval jsem, jestli 
mám pokračovat v korporátech, nebo 
jestli se vrátit ke kořenům a začít dělat 
něco svého. Zariskoval jsem a postavil 
malou investiční skupinku,“ vzpomíná 
Budník. „A nelituju.“

Thein vznikl na jaře 2020. „Trefi li jsme 
se do prvních lockdownů. Když přestal 
covid, přišla energetická krize, válka 
na Ukrajině, infl ace… Svět není stabilní 
a predikovatelný jako před covidem, 
přesto dál fungujeme a rosteme. Spirála 
turbulencí nás naučila být připravení na 
cokoliv, co přijde,“ vykládá Budník.

V průmyslové části Theinu pracuje i jeho 
syn Filip, jenž má na starosti investiční 
projekty. „Baví ho to, ale nikdy jsem svým 
dětem nelinkoval jejich budoucnost, je to 
čistě na nich,“ zdůrazňuje Budník senior. 
„Stavím skupinu tak, aby tady byla další 
desítky let a byl to brand, který bude 
reprezentovat hodnoty, které budou 
podporovat Česko.“

Investiční skupina Thein 
pomáhá a propojuje
Digital a Industry. Právě takhle se jmenují investiční fondy skupiny Thein. Jak se dá z názvů 

vytušit, nejde o investice do akcií nebo dluhopisů, které jsou v Česku běžné, ale o FKI fondy. Co 
dokáže Thein investorům nabídnout? A jaká je � lozo� e dynamické české investiční skupiny? 

Nejen o tom hovoří Tomáš Budník, zakladatel Theinu a muž s pestrou profesní minulostí.
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první republiky, byli mezi nimi právníci či 
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se snažíme odkázat,“ vysvětluje Budník.
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investiční skupiny Penta či PPF, byl 
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Budník. „A nelituju.“
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se do prvních lockdownů. Když přestal 
covid, přišla energetická krize, válka 
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a predikovatelný jako před covidem, 
přesto dál fungujeme a rosteme. Spirála 
turbulencí nás naučila být připravení na 
cokoliv, co přijde,“ vykládá Budník.

V průmyslové části Theinu pracuje i jeho 
syn Filip, jenž má na starosti investiční 
projekty. „Baví ho to, ale nikdy jsem svým 
dětem nelinkoval jejich budoucnost, je to 
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Reportér

Tomáš a Filip Budníkovi (Thein): 
Sázka na investice do průmyslu a digitální 
transformaci má smysl | investicniweb.cz

https://forbes.cz/budnikova-skupina-thein-bobtna-kupuje-benesovskou-slevarnu/
https://youtu.be/Z_SxZfcRaaU?si=JQUTc2rjjAK3VNDk
https://www.investicniweb.cz/videoteka/tomas-filip-budnikovi-thein-sazka-na-investice-do-prumyslu-digitalni-transformaci-nam
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 V rámci skupiny Thein Industry budujete portfolio strojíren-
ských společností. Jaký je jeho rozsah a na co se zaměřujete? 

Současné portfolio firem v Thein Industry je tvořeno společnostmi, 
které dodávají komponenty a vyšší celky zejména do železničního 
a energetického průmyslu. V těchto dvou sektorech vidíme stabilitu 
a přiměřený růst, a proto bychom chtěli dále investovat zejména do 
výše zmíněných průmyslových oblastí a dále na nich stavět. Další 
investiční „nohou“, kterou chceme rozvíjet, je oblast high-tech vý-
roby. Hlavním motivem je zajištění objemové stability v rámci na-
šich výrobních závodů, kde dnes řešíme primárně zakázky s vyšší 
přidanou hodnotou, ale logicky nižšími dávkami. Další směřování 
skupiny bude zaměřeno především na budovaní portfolia firem 
s cílem vytvořit ekosystém společností se synergickým efektem, tzn. 
postupné směřování od komponent k finálnímu produktu. Portfolio 
společností sestavujeme z česko-slovenských strojírenských firem, 
které chceme dlouhodobě provozovat a rozvíjet. 

 Silně se rozvíjející železniční doprava je nejen o strojíren-
ských komponentech, ale i o kybernetické bezpečnosti. Umíte 
řídit i tyto bezpečnostní procesy?

V  rámci portfolia skupiny Thein jsme schopni pokrýt také oblast 
kybernetické bezpečnosti prostřednictvím jedné z  našich entit – 
Thein Security. Máme odborníky, kteří řeší vybrané projekty napříč 
průmyslovými odvětvími. Zmíněná entita Thein Security nabízí 
služby a komplexní technologická řešení spojená s ochranou firem 
v kyberprostoru, včetně prevence úniku citlivých dat, obrany proti 
sofistikovaným útokům, detekce neznámého malware nebo aktivní 
ochrany proti DDoS útokům. Jedna z hlavních specializací je vlastní 
bezpečnostní dohledové centrum SOC (security operations center), 
poskytující zákazníkům prvotřídní externí dohled nad daty v kyber-
prostoru.

 Realizujete rekonstrukce a pronájmy lokomotiv. Jak vidíte 
uplatnění alternativních pohonů na železnici?

Ano, realizujeme rekonstrukce a  pronájmy lokomotiv, tento rok 
jsme zahájili provoz první elektrické lokomotivy na polském trhu 
a do konce tohoto roku bychom chtěli zprovoznit další tři. Pronájem 
lokomotiv vidíme jako stabilní sektor s velkým potenciálem růstu 
a to je důvod, proč se chceme v následujících letech na tuto oblast 
maximálně soustředit. Co se týká uplatnění alternativních pohonů 
na železnici, tak i zde vidíme do budoucna velký potenciál, který je 

 You are building a  portfolio of engineering companies 
within the Thein Industry Group. What is its scope, and what is 
your focus?

The current portfolio of companies in Thein Industry is made up of 
companies that supply components and more complex units mainly 
to the railway and energy industries. We see stability and reasonable 
growth in these two sectors. We want to continue investing in and 
building on the industries mentioned above. Another investment 
“pillar” we want to develop is high-tech manufacturing. 

The main motive is to ensure volume stability within our 
manufacturing plants, where we are primarily dealing with higher 
value-added orders today but logically with lower batches. The 
Group’s future direction will focus mainly on building a portfolio of 
companies to create an ecosystem of companies with synergies, 
i.e., a gradual progression from components to the final product. 
The company portfolio comprises Czech-Slovak engineering 
companies that we want to operate and develop in the long term. 

 The strongly developing rail transport is not only about 
engineering components but also about cyber security. Can 
you manage these security processes as well?

Within the Thein Group portfolio, we can also cover cyber security 
through one of our entities – Thein Security. We have experts who 
handle selected projects across industries. The entity above, Thein 
Security, offers services and comprehensive technology solutions 
for protecting companies in cyberspace, including preventing 
sensitive data leaks, defending against sophisticated attacks, 
detecting unknown malware or actively protecting against DDoS 
attacks. One of our main specialities is our Security Operations 

Center (SOC), providing customers with first-class external data 
surveillance in cyberspace.

 You carry out locomotive reconstruction and rentals. How 
do you see the application of alternative drives on railways?

Yes, we carry out locomotive refurbishments and leases. This year, 
we have started operating the first electric locomotive on the 
Polish market. By the end of this year, we would like to put three 
more locomotives into operation. We see locomotive rental as 
a stable sector with excellent growth potential, so we want to focus 
on this area as much as possible in the coming years. Regarding 
the assertion of alternative propulsion on railways, we also see 
great potential there in the future, which needs to be developed, 
especially in the area of hydrogen technology. We believe these 
innovations will play a vital role in the rail industry not only here but 
also in other areas. We are primarily building a supplier ecosystem 
of manufacturing and technology companies that can deliver 
a  complete solution, i.e., from design through financing to final 
project implementation. 

 Innovation is about research and development. Do you 
collaborate on projects with universities?

The Thein Investment Group promotes innovation and scientific 
progress in collaboration with academia. We are working with 
universities on R&D projects and plan to expand these collaborations 
significantly in the future. We engage in projects related to new 
technologies, materials, and industrial processes to push the 
boundaries of innovation and enhance the competitiveness of our 
companies. 
 Thank you for the interview.

Moving from Components to the 
Final Product

Směřujeme 
od komponent 
k finálnímu 
produktu

Michal Brijar je manažerem, který je ve skupině 
Thein odpovědný za segment Industry. V  této 
roli navazuje na bohaté zkušenosti z  automo-
tive byznysu, kde působil v  manažerských po-
zicích v oblasti řízení technologie a projektové 
kanceláře. Jeho doménou je implementace no-
vých produktů, optimalizace výrobních procesů 
a  zvyšování výkonnosti. Má zkušenosti v  kon-
zultační práci, kde pomáhal s  restrukturalizací 
firem.

Michal Brijar is the manager responsible for the industry segment of the Thein Group. In this role, he builds on 
his extensive experience in the automotive business, where he has held management positions in technology 
management and the planning office. His domain is implementing new products, optimising production 
processes and improving performance. He has experience in consulting work, where he helped with corporate 
restructuring.

Text: redakce 

Foto: Thein Industry, s.r.o.

potřeba rozvíjet, a to zejména v oblasti vodíkových technologií. Vě-
říme, že tyto inovace budou hrát klíčovou roli v oblasti železničního 
průmyslu a nejen zde, ale i v dalších oblastech průmyslu. V součas-
nosti se snažíme primárně budovat dodavatelský ekosystém výrob-
ních a technologických firem se schopností dodávat ucelené řešení, 
tzn. od návrhu přes poskytnutí financování až po finální realizaci 
projektu. 

 Inovace jsou o výzkumu a vývoji. Spolupracujete na projek-
tech s univerzitami?

Investiční skupina Thein podporuje inovace a  vědecký pokrok ve 
spolupráci s akademickým prostředím. Spolupracujeme s univerzi-
tami na projektech výzkumu a vývoje a do budoucna se chystáme 
tyto spolupráce významně rozšiřovat. Zapojujeme se do projektů 
týkajících se nových technologií, materiálů a průmyslových proce-
sů, abychom posouvali hranice v rámci inovací a zvyšovali konku-
renceschopnost našich společností. 

 Děkujeme za rozhovor.
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https://www.reportazezprumyslu.cz/thein-industry-buduje-komplexni-ekosystem-pro-zeleznicni-dopravu
https://prioritymagazin.cz/2024/04/19/vizionar-hledajici-synergie-ve-vyrobe-a-digitalizaci-procesu/
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Kritické investice do vodíkových technologií
Thein Industry se intenzivně zaměřuje na průmyslové 
technologie, přičemž jednou z hlavních oblastí zájmu 
jsou vodíkové technologie. „Vodík považujeme za jednu 
z možností, jak skladovat energii a využít ji v průmyslu,“ 
říká Tomáš Budník. I když je skeptický, co se týče vo-
díkových aut v blízké budoucnosti, vidí velký potenci-
ál v průmyslovém využití vodíku, zejména v železniční 
dopravě a při ukládání energie z obnovitelných zdrojů. 
„V době, kdy máme přebytek energie z větrných nebo solá-
rních parků, může být vodík ideálním prostředkem pro její 
ukládání,“ dodává. | focuson.cz

https://svetprumyslu.cz/top-alulit-vyuziva-jako-jedina-na-evropskem-kontinente-revolucni-technologii-squeeze-castingu/
https://ekonom.cz/c1-67380140-pritazlivost-ceskeho-prumyslu-klesa-par-napadu-ktere-ho-mohou-do-budoucna-nakopnout
https://www.dnoviny.cz/dopravni-politika/filip-budnik-thein-industry-cesky-prumysl-ceka-brzke-oziveni
https://www.focuson.cz/az-stovky-milionu-korun-zaplati-velke-firmy-za-kyberbezpecnost/
https://www.focuson.cz/az-stovky-milionu-korun-zaplati-velke-firmy-za-kyberbezpecnost/
https://www.focuson.cz/az-stovky-milionu-korun-zaplati-velke-firmy-za-kyberbezpecnost/
https://youtu.be/C5S7WshN12w?si=htmx14h2-DRp21j7
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Kompletní Výroční zprávu Fondu Thein Private Equity SICAV a.s., podfondu Industry, k 30. 6. 2024 si můžete stáhnout zde.

Aktiva 515 047 tis. Kč

Investiční akcie 
324 165 270 Ks

Zhodnocení 27,13 % p. a.
Podfond vykázal v rozvaze ke Dni ocenění aktiva v celkové výši 
515 047 tis. Kč. Ta jsou tvořena účastmi s rozhodujícím vlivem 
v hodnotě 451 019 tis. Kč, pohledávkami za nebankovními subjek-
ty v hodnotě 8 831 tis. Kč, vklady na bankovních účtech ve výši 
5 197 tis. Kč a ostatními aktivy ve výši 50 000 tis. Kč. 

Fond Thein Private Equity SICAV a.s., podfond Industry, dosáhl 
v účetním období od 1. 7. 2023 do 30. 6. 2024 ztráty ve výši 
15 904 tis. Kč. Ztráta je tvořena zejména náklady na obhospoda-
řování a dalšími správními náklady.

Fond Thein Private Equity SICAV a.s., podfond Industry, vydal cel-
kem 324 165 270 kusů investičních akcií třídy IAV na jméno v zak-
nihované podobě, na které připadá fondový kapitál podfondu ve 
výši 503 652 tis. Kč. Hodnota jedné investiční akcie třídy IAV činí 
k 30. 6. 2024 celkem 1,4303 Kč. Celkové zhodnocení vloženého 
kapitálu vlastníků investičních akcií třídy IAV Fondu Thein Private 
Equity SICAV a.s., podfondu Industry, dosáhlo v uplynulém ob-
dobí 27,13 %.ROZVAHA k 30. 6. 2024 

AKTIVA tis. Kč

Pohledávky za bankami a družstevními záložnami 
v tom: a) splatné na požádání

5 197 
5 197

Účasti s rozhodujícím vlivem 451 019

Ostatní aktiva 50 000

AKTIVA CELKEM 515 047

PASIVA tis. Kč

Ostatní pasiva 11 395

Čistá hodnota náležející akcionářům 503 652

PASIVA CELKEM 515 047

VÝKAZ ZISKU A ZTRÁTY od 1. 7. 2023 do 30. 6. 2024 tis. Kč

Náklady na poplatky a provize -28

Správní náklady -16 527

           b) ostatní správní náklady -16 527

Zisk nebo ztráta za účetní období z běžné činnosti před 
zdaněním

-15 904

Daň z příjmů  0

Zisk nebo ztráta za účetní období po zdanění -15 904

Z toho:

            Zisk nebo ztráta vztahující se k čistým aktivům náležející 
akcionářům investičních akcií

-15 904

SEZNAM SPOLEČNOSTÍ  
vlastněných Fondem Thein Private Equity SICAV a.s., podfondem Industry, k 30. 6. 2024

Název společnosti IČO Sídlo 

Thein Services s.r.o. 09890971 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

PONEC s.r.o. 09275967 Topolová 914, Mladá, 289 24 Milovice

Železniční dodavatelská s.r.o. 27181081 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

COTRING spol. s r.o. 25063545 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

Hydrogenic Technology s.r.o. 11936029 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

Lokorent Services s.r.o. 09796231 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

SPV Železniční s.r.o. 10685103 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

SPV Cotring s.r.o. 10814388 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

SPV TOPAL s.r.o. 19832001 Pikrtova 1737/1a, Nusle, 140 00 Praha 4

FINANČNÍ ČÁST

Toto je propagační sdělení, nejedná se o nabídku ani výzvu k upisování.
Investorem se může stát pouze kvalifikovaný investor ve smyslu § 272 zákona č. 240/2013 Sb. Než provedete jakékoli konečné investiční rozhodnutí, přečtěte si, prosím, statut a sdělení klíčových informací fondu (KID), které jsou (v některých případech pouze po přihlášení do klientského vstupu) v českém jazyce k dispozici na HYPERLINK „http://www.amista.cz“ www.amista.cz. Investice do investičních nástrojů jsou rizikové, 
při nepříznivých okolnostech mohou být i ztrátové. Hodnota investičních nástrojů se v čase mění a historické výsledky nejsou indikací ani zárukou výsledků budoucích. Budoucí výnos bude podléhat zdanění, které závisí na osobní situaci každého investora a které se může v budoucnu změnit. Návratnost ani výnos investované částky nejsou zaručeny. Výnos pro investora v cizí měně se může zvýšit nebo snížit v důsledku kolísání 
měnových kurzů. Konkrétní rizika a podrobnosti o nich, jakož i podrobnosti o právech investora lze v českém jazyce nalézt ve statutu a KID fondu, případně ve stanovách fondu, není-li fond podílovým fondem.
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https://www.amista.cz/files/thesic-theind/vz-thein-podfond-industry-k-30.6.2024-zprava-auditora.pdf


„Uplynulý rok byl pro náš fond mimořádně úspěšný, což dokládá zhodnocení přesahující 27 %. Tento výsledek 
je odrazem naší investiční strategie a odhodlání týmu k dosažení dlouhodobého růstu. Mezi klíčové události se 
řadí strategická akvizice společnosti TOP Alulit, která nám nejen otevřela nové příležitosti na trhu, ale zároveň 

posílila naše pozice v odvětví. Aktivně pracujeme na integraci TOP Alulit a využíváme synergií napříč celým 
portfoliem fondu, což přispívá k posílení hodnoty našich investic.

Další klíčovou oblastí naší činnosti bylo rozšíření aktivit v rámci společnosti Lokorent Services, kde plánujeme 
navýšení nákupů nových lokomotiv. Tento krok nám umožní posílit pozici v dopravním segmentu a nabídnout 

flexibilní a konkurenceschopné služby. Současně pokračujeme v cílených investicích do rozvoje stávajících 
portfoliových společností s důrazem na inovace, efektivitu a udržitelný růst.

Díky těmto krokům jsme připraveni využít potenciálu dalšího růstu a posilování našeho fondu, přičemž nadále 
hledáme nové akviziční příležitosti, které budou přínosné pro naše portfolio i pro všechny naše investory.”

— Filip Budník
Investiční ředitel Thein Industry


